温岭地处长江三角洲经济圈南翼，对外交通便捷，甬台温铁路客运专线、甬台温高速公路、104国道、沿海高速公路、S225省道南延穿境而过，周边有台州路桥机场及温州、宁波、萧山三大机场，已成为长三角地区甬台温都市带重要节点。

Wenling is located on the southern wing of the Yangtze River Delta Economic Circle, with convenient external transportation. The Yongtaiwen Railway Passenger Dedicated Line, Yongtaiwen Expressway, National Highway 104, Coastal Expressway, and S225 Provincial Highway extend southward through the area. It is surrounded by Taizhou Luqiao Airport and three major airports in Wenzhou, Ningbo, and Xiaoshan, and has become a key point in the Yongtaiwen urban belt in the Yangtze River Delta region.
航空：台州路桥机场已开通国内18条航线，通航北京、广州、厦门、深圳、武汉、重庆、昆明等15个城市，机场离温岭26KM，也可乘坐飞机抵达温州、宁波机场。

By Air: Taizhou Luqiao Airport has opened 18 domestic routes, connecting 15 cities including Beijing, Guangzhou, Xiamen, Shenzhen, Wuhan, Chongqing, Kunming, etc. The airport is 26 kilometers away from Wenling and can also be reached by plane from Wenzhou and Ningbo airports.
公路：4条线路到温岭，一条经104国道直达温岭市；一条走甬台温高速公路，至温岭大溪道口下，便可抵达温岭城区；一条走沿海高速公路，至温岭东、温岭南、温岭北下，都可抵达温岭；走S225省道南延也可抵达温岭。

By Highway: There are 4 routes to Wenling, and one route goes directly to Wenling City via National Highway 104. One can take the Yongtaiwen Expressway and get off at the Wenling Daxi crossing to reach the urban area of Wenling. One can take the coastal expressway to Wenling East, Wenling South, and Wenling North, all of which can reach Wenling. Taking the southern extension of Provincial Highway S225, can also reach Wenling.

铁路：温岭站每日经停列车班次70余趟，台州西站（黄岩）每日经停列车班次110余趟（台州西站至温岭站只需11分钟），台州站（椒江）每日经停列车班次90余趟（台州站至温岭站只需10分钟）

By Railway: Wenling Station has over 70 daily train stops, Taizhou West Station (Huangyan) has over 110 daily train stops (it only takes 11 minutes from Taizhou West Station to Wenling Station), and Taizhou Station (Jiaojiang) has over 90 daily train stops (it only takes 10 minutes from Taizhou Station to Wenling Station).
至温岭会展中心交通路线 Traffic Routes to Wenling Exhibition Center

温岭会展中心地址：浙江省温岭市城东街道万昌北路1号

Address of Wenling Exhibition Center: No.1 Wanchang North Road, Chengdong Street, Zhejiang Province
（1）温岭火车站：距离温岭会展中心约10公里

在汽车换乘站乘坐公交18路在客运中心站下车，步行200米至温岭会展中心临时展馆，或到达温岭市区后换乘2路、9路、12路、15路、18路、21路至客运中心站下车；出租车约为20分钟车程（全程约35元）。

Wenling Railway Station: About 10 kilometers away from Wenling Exhibition Center 

Take bus route No.18 at the bus transfer station and get off at the passenger transport center station. Walk 200 meters to the temporary exhibition hall of Wenling Exhibition Center, or transfer to bus routes No.2, No.9, No.12, No.15, No.18, or No.21 after arriving in Wenling city to get off at the passenger transport center station. It takes about 20 minutes by taxi (the total cost is about 35 yuan).

（2）温岭城南汽车客运站：距离温岭会展中心约8公里。

乘坐公交12路至客运中心站下车；出租车约为22分钟车程（全程约25元）。

Wenling South Bus Terminal: About 8 kilometers away from Wenling Exhibition Center. 

Take bus route No. 12 to the Bus Center Station and get off. It takes about 22 minutes by taxi ((the total cost is about 25 yuan).

（3）路桥机场：距离温岭会展中心约20公里

出租车约为30分钟车程（全程约70元）。

Luqiao Airport: About 20 kilometers away from Wenling Exhibition Center

 It takes about 30 minutes by taxi (the total cost is about 70 yuan).

（4）自驾：至温岭大溪出口下高速，开启车载导航，到达温岭会展中心。

注：自驾前来的观众，为避免展会期间造成人员、车辆拥堵，请泊车至停车场或按照现场工作人员指示停放车辆。

Self-driving: Get off the highway at the Wenling Daxi exit with the help of GPS, and arrive at the Wenling Exhibition Center. 

Note: To avoid congestion of personnel and vehicles during the exhibition, visitors who come by self-driving please park vehicles in the parking lot or follow the instructions of the on-site staff.
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